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Dr. Kövér László úrnak
az Országgyű lés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Az Országgyű lésről szóló törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok
feltenni Varga Mihály nemzetgazdasági miniszter úrhoz :

„Mikor változott meg a fideszes politikusok álláspontja az üzemanyag árána k
csökkentése kapcsán, a kormányzati befolyás témakörében? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr !

Köszönettel megkaptam a „Mit kíván tenni az üzemanyag árának csökkentése érdekében?” cím ű
írásbeli kérdésemre adott válaszát, azonban az előtt értetlenül állok és engedje meg, hogy anna k
kapcsán megkérdezzem :

Mikor változott meg a fideszes politikusok álláspontja az üzemanyag árának csökkentés e
kapcsán, a kormányzati befolyás témakörében?
Mikor világosodtak meg ebben a témában, hiszen a Fidesz politikusai, így ön is ellenzékben
többször kérte az akkori Kormányt, hogy lépjen az üzemanyag árának csökkentés e
érdekében?
Már akkor is tisztában voltak azzal, hogy a mindenkori magyar Kormánynak nincsene k
olyan eszközei, amelyekkel közvetlenül, alapvetően befolyásolni tudnák az üzemanyag árá t
és félrevezették az embereket vagy nem voltak eme tudás birtokában ?
Tervezik-e az üzemanyagot terhelő állami adók csökkentését a közeljövőben?
Ki és milyen módon ad mandátumot a MOL Nyrt . Igazgatóságába delegált tagoknak?

Várom megtisztel ő válaszát !

Budapest, 2013 . május 24 .

Dr. Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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